
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 14. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 159

Vil ministeren kommentere sagen vedrørende plejecentret Frihavnen i Vorbasse, hvor be-

boerne tidligere i år har fået en stor huslejestigning, fordi det har været nødvendigt at lap-

pe det hul, der gennem en længere årrække er opstået i regnskabet? Vil ministeren der-

udover vurdere, om det er korrekt, at der ikke er grundlag for, at Ankestyrelsen rejser en

tilsynssag mod Billund kommune ift. kommunens ageren i sagen? Der henvises bl.a. til

artiklen fra den 10. oktober 2018 ”Frihavnen får igen huslejestigning – der er ingen vej

udenom” fra Jydske Vestkysten.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Ravn (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Ravn@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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